
  

 

       Inowrocław, 11 grudnia 2019 r. 

WOS.0003.27.2019 

        

       Pan 

       Waldemar Kwiatkowski 

       Radny 

       Rady Miejskiej Inowrocławia 

 

 

 Odpowiadając na interpelację Pana Radnego, złożoną 3 grudnia br. w sprawie 

możliwości umieszczenia większej liczby stojaków rowerowych przy inowrocławskich 

szkołach podstawowych, uprzejmie informuję, że jeśli środki finansowe zabezpieczone                   

w przyszłorocznym budżecie pozwolą na realizację tego przedsięwzięcia, Wydział Oświaty                 

i Sportu sfinansuje zakup wspomnianych stojaków. 

 

       z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia 

              Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia 

 

                     Wojciech Piniewski 

 

          

Do wiadomości: 

1. Wydział Organizacyjny i Informatyki 

2. Biuro Rady Miejskiej   


